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Bestyrelse 2022-2023 
 

Mødedato: Tirsdag den 13.6. kl. 17.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Sabina Folden  
Marit Lund Agerbæk 
Pia Leding Vendelbjerg 
Louise Esko Refshøj 
Poul Sølvstein Afbud 
Emma Balkin (suppleant) Nyvalgt 
Helle Bach ( suppleant) Afgående 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen Afbud 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede Afbud 
Birgitte Pedersen (controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 Camilla/SFO 
Antal elever ved skoleårets afslutning 
SFO 191 
Klub 38 
Der er i øjeblikket 46 tilmeldte til klub næste år 
Sommerfest var en succes, og ellers har den stået på 
vandkampe, kokosdag og tur til Egholm 
Pædagog er på optrapning efter lang sygemelding 
Ny studerende/praktikant er afmeldt 
Overleveringssamtaler med børnehaver er afsluttet, 
og nu glæder vi os til at tage imod de nye 
børnehaveklasser med et særligt program i uge 31 
Jenny/INTA 
Erfaren medarbejder forlader os og tager hjem til sit 
hjemland (afløser er ansat) 
Medarbejder tilbage fra barsel 
Erasmuslærer fra Italien har afsluttet sin praktik her 
Enkelte personalerokader i Key Stage 1 
Elever kommer og går (som vanligt på denne tid) 
Eksamen er afsluttet og S11 slutter af med 
førstehjælpskursus 
Grønt råd arbejder med udeskolepolitik. Vores 
årsrapport er på vej til Grønskole.dk. Når denne er 
godkendt, får vi vores flag. 
Skemaerne er færdige. 
Vores skolefotograf tager situationsbilleder til ny 
hjemmeside. 
Anne/DANA 
Kommende børnehaveklasser og 7. årgang er fyldt og 
har mødt hinanden til fine arrangementer. Der er få 
huller på andre årgange men mange rundvisninger. 
Elevtallet ligger over budget. 
Der er gang i fagfordeling og kalenderplanlægning 
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PW 
Stort fokus på oprydning op til sommerens 
hovedrengøring. 
Vi får 10 lærerstuderende i 4. årspraktik i efteråret 
Vi er indbudt til møde hos Børn og unge forvaltningen 
den 21.6. om evt. etablering af international 
børnehave 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

Resultat af 
konstituering 
Tilpasning af 
valgprocedure 

Første bestyrelsesmøde 23-24: onsdag den 9. 
august kl. 17.00  
Konstituering: 
Formand: Louise Esko 
Næstformand: Marit Lund Agerbæk 
Ansættelsesudvalg: Louise Esko/Emma Balkin 
Grønt Råd: Pia Vendelbjerg 
Tilpasning af valgprocedure: 
Ved stemmelighed foretages lodtrækning 

4. Økonomi Perioderegnskab 1. 
kvartal 

BP fremlagde et delregnskab, der er bedre end 
forventet. 

5. Ændring af ferieplan 

2023-24 

 Regeringen har som bekendt besluttet, at Store 
Bededag fremover er en arbejdsdag. Det kunne vi 
som privatskole vælge at se bort fra og køre videre 
med den vedtagne ferieplan. 
Børn & unge forvaltningen i Aalborg Kommune har 
imidlertid besluttet at gøre Bededag til en 
skole/arbejdsdag, og da vi har mange elever med 
søskende i en af de 48 folkeskoler, vil vi gerne følge 
trop. Det betyder, at vi skal finde en fridag et andet 
sted. Vi vurderer, at vores jule og sommerferie er 
lang nok i forvejen. Derfor foreslår vi at gøre fredag 
den 17. november 2023 til fridag. 
Valget af denne dag skyldes, at det er den dag, den 
samlede stab tager på personaletur til Sæby. Skolen 
skulle derfor i forvejen være lukket efter 4. lektion. At 
lukke helt giver to fordele: 

1. Personaleturen kan starte fra morgenstunden 

2. Vores elever får 200 skoledage mod 199,5 

dag efter den nuværende plan 

Der vil naturligvis være tilbud om pasning den 17.11. 
Forslaget blev vedtaget 
Afslutningsvis skal vi huske at aflive myten om, at 
nedlæggelse af Bededag ingen betydning har for 
lærere. Der er ganske vist stadig kun 200 
skoledage/skoleår, men lærerne (og øvrige ansatte) 
skal arbejde 7,4 time mere lige som alle andre. 
Det er uvist, hvilken betydning Bededag får for 
ferieplanen i fremtiden. 

6. Udvidelse af INTA Nyt fra mødet 24.5. Mødet på Cafe Fair var knap så velbesøgt som 
forventet, men efter mødet ligger det fast at 

- Ingen andre end Skipperen ser ud til at 
kunne løse opgaven 

- Skolen vil aldrig komme til at bære en 
økonomisk risiko ved en evt. udvidelse 

- Diverse paraplyorganisationer af 
virksomheder i området vil gerne være i 
fortsat dialog med vores bestyrelse 

7.    

8. evt.  Tak for indsatsen i bestyrelsen til Helle Bach 
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